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	Wien ist ein Paradies für Kunst-, Architektur und Designliebhaber! Deshalb ist Wien auch bei der Premiere der AAD Pocket Guides neben New York und Berlin in vorderster Front mit dabei! 
Die österreichische Hauptstadt bietet neben den bekannten berühmten Plätzen jede Menge neuer Hotspots und Geheimtipps. Isabella Klausnitzer hat im AAD Pocket Guide Vienna gemeinsam mit vielen Kreativen der Stadt die besten Adressen zusammengestellt und macht Sie bei Ihrem Wien-Besuch zum Insider! Der praktische Pocket Guide, der bequem in die Handtasche passt, ist Ihr zuverlässiger Begleiter mit allen notwendigen Informationen, ob Sie nun Museen oder Galerien besuchen, ausgehen oder einkaufen wollen! 
· Praktischer Pocket Guide mit 168 Seiten inkl. Stadtplan


Vienna is a paradise for lovers of art, architecture and design. So it’s no surprise that the Austrian capital would be one of the first three AAD Pocket Guides—presented beside other world-class cities New York and Berlin. 

Along with well-known highlights, the AAD Vienna pocket guide showcases brand-new hot spots and well-hidden secrets. Author Isabella Klausnitzer reached out to the city’s creative elite to compile the very best addresses and make sure you too can have the insider track… This practical volume fits neatly in your bag and is a reliable guide with all essential information—whether you’re a gallery and museum aficionado, fancy a night on the town or are in the mood for some shopping. Whatever your passion, AAD Vienna has got it covered!

· Convenient 168-page pocket guide with a practical map
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